
Miccicché: Kilku zainteresowanych Hiljemarkiem

News - ASRoma.pl

W ostatnich dniach w mediach pojawiły się pogłoski o zainteresowaniu

Romy gaczami Palermo, Hiljemarkiem i Quaisonem. Na temat pogłosek

transferowych wypowiedział się, dla Centro Suono Sport, Guglielmo

Miccicché, wiceprezydent klubu z Sycylii.

- Jeśli chodzi o Hiljemarka nie wydaje mi się, że zainteresowana jest Roma. Jest

graczem, który jest rozdawany po trosze wszystkim. Zaczęliśmy od Spartaku

Moskwa, potem wydawał się, że zamknięte są negocjacje z Dynamo Kijów.

Następnie mówiło się o Sampdorii, Torino i teraz o Romie. Jest graczem, który

będzie na pewno dobrym zakupem dla tych, którzy go pozyskają, nie mam co do

tego wątpliwości. To samo tyczy się Quaisona, gracza na poziomie, z którym

rozmawiamy o przedłużeniu kontraktu i którego chcemy zatrzymać. Może być tak,

że Roma jest zainteresowana Quaisonem i Hiljemarkiem, ale prawdę mówiąc, do

wczoraj nic o tym nie wiedziałem. Również ja przeczytałem o Giallorossich na

portalach internetowych. Do wczoraj Hiljemark był blisko Dynamo Kijów, można

powiedzieć, że doszło do pewnego przerwania, jednak pozostaje graczem, którego

chcemy sprzedać, aby zarobić. Powtarzam, że będzie dobrym zakupem dla tego, kto

go pozyska, nie wiem czy kupi go Roma, wiem, że interesują się nim inne zespoły.

Do wczoraj Hiljemark był bardzo blisko Dynamo Kijów, transakcja była ustalona i

dopięta. Wydawało się, że to właśnie będzie kierunek Hiljemarka. 
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